

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 15th December 2017

The 80th Anniversary Celebratory Events
Subject Seminar Series III – Chinese

Our next round of Subject Seminar Series III will be held in January. Under this, Chinese department will conduct an interactive sharing session on “Chinese is so “FUN” ” through language games and activities. The session aims at giving parents a better understanding of the role of activities and interactive games in Chinese language teaching and learning.

The details are as follows:

- Date: 13th January 2018 (Saturday)
- Time: 10:00 am –11:15 am
- Venue: Auditorium
- Language: Cantonese (No interpretation provided)
- Session Fee: Free

If you are interested to attend, **please complete the enrollment form via our School app** by 5th January 2018 (Friday). For further enquiries, please contact Ms Katie Wong on 2813 8410.

* Our PTA's “Parents’ Film Show and Sharing” will be held on the same day after this Seminar at 11:30 am, Auditorium. Please refer to a separate circular for details.

八十週年校慶慶典活動
學科講座系列 III – 中文

學科講座系列 III – 中文將於一月份舉行，題目為「中文如此多 “FUN”」。中文科老師會展示不同之語文遊戲活動，並讓家長參與其中。透過此等活動，能讓家長瞭解老師如何於教學上結合遊戲及語文學習，從而提升學習的趣味性及多元性，並培養多角度思維。此外，家長也能將語文遊戲融入親子活動中，使學習變得更靈活，更生活化。

講座詳情如下：

- 日期：二〇一八年一月十三日（星期六）
- 時間：上午十時至上午十一時十五分
- 地點：本校演講廳
- 語言：粵語（不設英語翻譯）
- 費用：免費

有興趣參加之家長請於二〇一八年一月五日（星期五）或以前 **填妥本校手機程式內之報名表**。如對講座有任何疑問，請致電 2813 8410 與黃嘉儀主任聯絡。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一七年十二月十五日

* 由本校家長教師會舉辦之「打機王電影播放及分享會」將於同日在本講座後 11:30 am 假演講廳舉行，詳情請另見通告。